Bonaqua Youth Challenge Pre-Race Training 

Registration Form

飛 雪 青 少 年 隊 際 耐 力 賽 賽 前 訓 練
登 記 表 格
Date

: 11 January 2003 (Saturday)

Time

: 9.00am – 5.00pm

Location
: Shuen Wan (Between Tai Po and Tai Mei Tuk) 船灣 (處於大埔及大尾篤之間)

Fee
: FREE for the first 10 participating teams of each age category (Total: 20 teams, 40    participants); thereafter: HK$150 per participant.

Training Details:

· Professional adventure sport training & instruction (kayaking, orienteering, rope and gorge hiking safety, trail skills)

· Equipment usage and practice

· Race tips and teamwork

· Sport injuries and safety

· Fitness training and sport nutrition

Note:

· Lunch and drinks will be provided.

· A shuttle bus will be leaving at 8.30am on 11 January 2003 from Tai Wo KCR Station to Shuen Wan. 

· Participants MUST prepare their own helmets, compass water bottle and personal health insurance.
参加者資料Participant Information
     13 – 15 歲      16 – 19歲    (      All Boys 男子組        All Girls 女子組       Mixed 男女混合 )

姓名 Name ______________________
年齡 Age _________ 
        性別 Sex   M / F

出生日期 Birth Date __________________ 電郵 Email ______________________________________

住宅電話Home Tel. __________________ 手提Mobile __________________

家長姓名Parent’s name _______________________________________________________________

住址Address ________________________________________________________________________

緊急事故聯絡人 __________________________________      電話 ____________________________

In case of emergency, please contact: ________________________       Tel. ______________________
付款方法 Payment Method 

Note: Payment to be made upon organizer’s confirmation. 
注意：請待主辦商接納参賽資格後方郵寄支票或轉帳

( 請選擇其中一項  Please tick appropriate box)

 支票 ( 請於支票背後註明參賽者姓名，抬頭『賽安亞洲有限公司』並寄往香港新界西貢嘉澍路11號曉嵐閣六座 1A )

Cheque (Please specify participant name at the back of the cheque, made payable to “Seyon Asia Ltd”      and mail to Flat 1A, Block 6, Hillview Court, 11 Ka Shue Road, Sai Kung)
 銀行轉帳 ( 請存入匯豐銀行『賽安亞洲有限公司』戶口 #518-164165-001，並把寫有參賽者姓名之收據 郵寄至香港新界西貢嘉澍路 11 號曉嵐閣六座 1A 或 傳真至2792 7064)

Bank Transfer (Transfer to Seyon Asia Ltd. HSBC account #518-164165-001, and mail the receipt specifying the name of participant to Flat 1A, Block 6, Hillview Court, 11 Ka Shue Road, Sai Kung OR fax to 2792 7064)

健康資料Medial Information
參加者有沒有任何會影響其參與本賽前訓練的醫療上之需要？
如有請列明。______________________________________________________________________________

Does your child have any medical conditions that may affect their participation in the program? 

If yes, please specify ________________________________________________________________________

參加者現時需要服食任何藥物嗎？
如有請詳細列明。_________________________________________________________________________

Is your child currently taking any medications?  

If yes, please give full details.

_________________________________________________________________________________________

參加者有沒有任何方面的敏感？
如有請列明。_____________________________________________________________________________

Does your child have any allergies?

If yes, please specify. _______________________________________________________________________

聲明 Agreement 

我在此證明本人之兒女___________________________於生理及心理的健康上都擁有良好的況狀，適合參與所有飛雪青少年隊際耐力賽賽前訓練之活動。另外，我清楚明白此活動為有危險之活動，並不會替參加者向飛雪青少年隊際耐力賽賽前訓練之主辦機構, Dragonfly Ltd. 或太古可口可樂香港或賽安亞洲有限公司及其等之員工追討任何因參與其活動而導致的損失或受傷之賠償。本人並在此授權Dragonfly Ltd. 在有需要的情況下，對參加者採取合適的急救或醫療行動。
I hereby certify that my child _____________________________ is in normal physical and mental health conditions and is capable of safe participation in the Bonaqua Youth Challenge Pre-Race Training Day.  I understand that there are inherent risks involved in physical activity, and I will not hold the training organizer, Dragonfly Ltd. or Swire Coca-Cola HK or Seyon Asia Ltd or their staff responsible for any loss or injury incurred as a result of participation in the Training Day.  I hereby authorize Dragonfly Ltd. to obtain medical treatment for my child in the event that I cannot be reached.

__________________________





_______________________


家長或監護人簽署






日期Date



Signature of parent or guardian

This training day is organized by     [image: image1.png]- Ya V\l Ltol.
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www.dragowfly.com.hie



        For more information please call 2577-6319.
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